
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 9. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 390
Vil ministeren oplyse, om der er uforbrugte midler fra de seneste to års bevilling til 
restaurering af Dybbøl Mølle og vil ministeren give mulighed for, at eventuelle uforbrugte 
midler overføres til møllens disposition i 2023? I bekræftende fald, vil ministeren så også 
udvide anvendelsesmulighederne af midlerne, så Dybbøl Mølle kan anvende midlerne til 
flere typer af restaureringsaktiviteter end hidtil?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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